
Fråga från Johan Elfver (M) till Hanna Svensson (S) om utlämnande av offentliga uppgifter.

Ekerömoderaterna har sedan en dryg månad ställt frågan till kommunens förvaltning och begärt att 
få ta del av uppgifter om vad politiken kostar kommunens invånare. Till dags dato har ännu inget 
besked kommit från kommunens förvaltning med något beslut med besvärshänvisning eller 
utlämnande av begärda uppgifter. Begäran om offentliga uppgifter ska hanteras skyndsamt. Nej är 
också ett svar och det ska generellt kunna överklagas.  

Därför undrar jag vad Hanna Svensson (S) tänker vidta för åtgärder för att kommunens förvaltning 
ska följa offentlighetsprincipen och begäran om offentliga uppgifter?

Johan Elfver (M) 

Oppositionsråd/Gruppledare


